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Łódź, dnia 17.05.2021r. 

PROTOKÓŁ Nr 16/05/2021 

z zebrania Zarządu Łódzkiego Oddziału Terenowego 

Polskiego Związku Krótkofalowców 

 

W dniu 17.05.2021 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Łódzkiego PZK. 
Zebranie odbyło się w trybie zdalnym przy wykorzystaniu platformy Microsoft Teams.  

Został wykonany zapis audio przebiegu zebrania. 

W posiedzeniu wzięli udział: 

1. Prezes –  Andrzej Kubiak  SP7DDD, 
2. Sekretarz – Jan Michalak SP7TOP, 
3. Skarbnik –  Zbigniew Gniotek SP7MTU 
4. Członek zarządu – Krzysztof Gaudnik SP7WME 
 
Obecni byli także: 
 
- Przewodniczący Oddziałowej Komisji Rewizyjnej Kolega Bohdan SQ7X 
- Kolega Sławomir SP7PGW 
- Kolega Stanisław SP7MJT 
- Kolega Jarek SP7JASO 
- Kolega Tomasz SQ7BFC 
 
Obrady prowadzone były zgodnie z następującym porządkiem obrad: 
 
- Powitanie zebranych. 
- Odwołanie z funkcji EmCom Managera przy zarządzie OT15 Krzysztofa SP7WME 
- Omówienie sprawy egzaminów na świadectwa uzdolnienia 
- Dofinansowanie dla SP7PGK 
- Sprawozdanie finansowe OT15 za rok 2020 
- Omówienie kwestii inwentaryzacji majątku oddziału 
 

1. Powitanie zebranych. 
2. Andrzej SP7DDD omówił bieżącą sytuację związaną z niezałatwionymi sprawami 

w OT15 przez Krzysztofa SP7WME, oraz podpisaniem porozumienia z 13 
brygadą WOT.  Krzysztof SP7WME złożył wniosek do protokołu o informowanie 
go o  wszystkich zapytaniach w sprawach emcom, kiedy, kto i o co pyta. 
Przedstawiono zarzuty odnoszące się do działań EmCom Managera OT15 do 
których odniósł się Krzysztof SP7WME. Janek SP7TOP podtrzymał wniosek o 
odwołanie Krzysztofa SP7WME z funkcji EmCom Managera przy zarządzie 
OT15. Uchwała nr 1. 
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3. Do oddziału dotarło zapytanie z Zarządu Głównego PZK w sprawie miejsc 
szkoleń i egzaminowania na świadectwo uzdolnienia (załącznik nr 1). 
Przedyskutowano możliwości konkretnych klubów w tym zakresie, oraz 
postanowiono zorientować się w potencjale innych klubów. 

4. Zbyszek SP7MTU przedstawił sytuację finansową związaną z przekazywaniem 
odpisu 1% dla klubu SP7PGK. Przedstawione zostały roczne wpłaty darowizn z 
1% ze wskazaniem na klub SP7PGK z których wynika, że ich suma przekracza 
wnioskowane dofinansowanie (załącznik nr 2). Wnioskowana kwota to 1722 zł,  
która pokrywa koszty wykonania przyłącza energetycznego dla SN7L (SN7L jest 
zespołem klubu SP7PGK) na Górze Kamieńsk. Wniosek o dofinansowanie jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu. Uchwała nr 2.  

5. Skarbnik OT15 Zbyszek SP7MTU przedstawił sprawozdanie finansowe za rok 
2020. Sprawozdanie jest załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu.  Uchwała nr 
3. Padła propozycja przedstawienia podziału składek, które pozostają w oddziale 
i które są przekazywane do Zarządu Głównego.  Zbyszek SP7MTU przedstawi to 
na następnym zebraniu zarządu. 

6. W związku z koniecznością dokonania inwentaryzacji majątku oddziału do końca 
roku, należy podjąć decyzję o utworzeniu komisji inwentaryzacyjnej, oraz komisji 
likwidacyjnej, które zajmą się kompleksowym załatwieniem sprawy. Tymi 
zagadnieniami zarząd będzie zajmował się na następnych zebraniach. 

 

 Po zakończeniu zebrania Andrzej SP7DDD pożegnał obecnych.  
 
Podjęto następujące uchwały:  
 
UCHWAŁA nr 1. 
 
W sprawie odwołania z funkcji EmCom Managera przy zarządzie OT15 Krzysztofa 
SP7WME. 
 
Głosowanie: za _3_ , przeciw _1_ , wstrzymujących się _0_. 
 

UCHWAŁA nr 2. 
 
W sprawie dofinansowania klubu SP7PGK kwotą 1722 zł  z darowizn 1% 
 
Głosowanie: za _4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 
 

UCHWAŁA nr 3. 
 
W sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego OT15 za rok 2020. 
 
Głosowanie: za _4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 
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Uchwały wchodzą w życie  z dniem podjęcia 
 
 
 
 
 
 
 

Andrzej Kubiak SP7DDD……………………………………………… 
 

Zbigniew Gniotek SP7MTU…………………………………………… 
 

Jan Michalak SP7TOP…………………………………………………  
 
Krzysztof Gaudnik SP7WME…………………………………………. 


